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Брюксел дава за пример метрото ни

Представител на Дирекция "Регионална политика" към Европейската комисия
определил проекта за софийското метро като еталонен и препоръчал на всички, които
искат подобен тип строителство, да посетят България. Това съобщи пред БТА
министърът по управление на средствата от ЕС Томислав Дончев. "Метрото е отлично
вървящ проект и като скорост, и като качество. Много ме радва, че не само успяваме да
строим, а и че даваме пример на другите", каза той. Според Дончев трябва да се
обръща повече внимание на железниците, защото това в голяма степен е транспорт на
бъдещето и съвпада с изискванията на така наречената зелена инфраструктура, върху
която ще се набляга през следващия програмен период. Според него, ако цялата
рехабилитация на жп линията София - Бургас бъде завършена, проектната скорост на
по-голямата част от трасето ще бъде 160 километра в час. "Ако се използват специален
вид влакове, скоростта би могла да бъде увеличена на 200 километра в час. Това
означава, че от София до Бургас ще може да се стига за три часа", допълни
министърът.
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